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Ok, takk for informasjon.
 
Når de har data klare må de sende eit formelt brev med førespurnad om overslag, og data bør rapporterast etter
oppsettet til tabellen i vedlegget.
 
Tore
 

Fra: Bjørn Inge Midtgård [mailto:Bjorn.Inge.Midtgard@hfk.no] 
Sendt: 24. august 2017 10.35
Til: Rydland Lars Tore <Lars‐Tore.Rydland@kmd.dep.no>
Emne: VS: Ref‐ telefonsamtale i går
 
Hei, jfr. tidlegare kontakt. Vi ønskjer at KMD reknar på nettoferjeavløysingstilskottet for Fjelberg etter dagens
ordning jfr. mail nedanfor til Kvinnherad kommune.
Når sllike data ligg føre, vil vi oversenda dei til KMD.
 
Bjørn Inge Midtgård
Seniorrådgjevar
Samferdselsavdelinga| transportplanseksjonen

Tlf: 55 23 94 19 | Mob: 41685134

www.hordaland.no


